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Q Is risico quarantaineverplichting dat draagvlak testen

omlaag gaat

Het draagvlak voor alle maatregelen is hoog

We willen dat graag behouden

Een instrument daarvoor is zorgen dat het gedrag van

diegenen die zich niet aan de maatregelen houden aan te

pakken

Je niet laten testen als je klachten helpt is heel

onverstandig

Wat wil je daarmee bereiken dat je contacten niet in

quarantaine hoeven

Dat is je kop in het zand steken

De kans bestaat dat je contacten ziek worden en dat ze

dat omdat jij niet gemeld hebt te laat ontdekken

Dat zullen ze je zeker niet in dank afnemen


